
Protokół Nr IV/2006
z obrad IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz

w dniu 28 grudnia 2006 roku

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Krystyna Podgórska  otworzyła obrady IV zwyczajnej 
sesji Rady Gminy, stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad. 
Wszyscy radni byli obecni.
Pani Krystyna Podgórska – przedstawiła porządek obrad.
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenia porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.

2. Informacja Wójta Gminy Przywidz z działalności i realizacji podjętych uchwał 
w okresie międzysesyjnym.

3. Interpelacje radnych.
4. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) wyboru  członków  Rady  Społecznej  Gminnego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  
w Przywidzu,

2) nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Przywidzu,
3) nieodpłatnego przejęcia od Agencji  Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy  

w  Gdańsku  nieruchomości  niezabudowanych  położonych  w  obrębie  Miłowo, 
Kierzkowo i Trzepowo,

4) uchylenia  uchwały  Rady  Gminy  Przywidz  o  przystąpieniu  do  opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu wsi Miłowo,

5) zmiany budżetu Gminy Przywidz na 2006 rok,
6) ustalenia  Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie 

Gminy Przywidz.
7) wynagrodzenia dla Wójta Gminy Przywidz.
8) ustalenia diet radnych i sołtysów.

5. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
6. Wnioski i oświadczenia radnych.
7. Zakończenie obrad.

Zapytała czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad.
Radny Jerzy Jusiak – wyraził opinie komisji gospodarczej, która wnioskowała o wycofanie z 
porządku  obrad  punktu  5.4.  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Rady  Gminy  Przywidz  o 
przystąpieniu do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu 
wsi Miłowo.
Przewodnicząca Rady Gminy -  zapytała czy są inne uwagi do porządku?
Uwag nie zgłoszono.
Przystąpiono do przegłosowania wniosku radnego J. Jusiaka.
Radni jednogłośnie w/w wniosek przyjęli.
Pani Krystyna Podgórska poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad.
Radni jednogłośnie przyjęli w/w porządek obrad.

ad.2b.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  -   zapytała  ,  kto  z  Państwa  radnych  ma  uwagi  do 
protokołu z ostatniej sesji Rady.?
Uwag do protokołu nie wniesiono.



ad.3. Pani Bozena Mielewczyk – Zawada – Wójt Gminy Przywidz – przedstawiła informację 
z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie międzysesyjnym. ( w zał.)

ad.4. Interpelacje radnych.
1)      Radny  Jerzy  Jusiak  –    czy  gmina  uporządkuje  drogę  do  Katarynek  do  wyciągu 

narciarskiego? 
2) czy gmina wyznaczy miejsca parkingowe?

      Wójt Gminy -  Gmina jest bardzo zainteresowana wyciągiem narciarskim, który powstaje 
w  naszej  miejscowości,  ze  względu  na  jej  promocję.  Odbyło  się  kilka  spotkań  z  P. 
Krzyżanowskim,  aby  usprawnić  działania  związane  z  jego  otwarciem.  Wyciąg  ma  być 
otwarty w połowie stycznia. W związku z tym chcemy, aby parkingi już były przygotowane, 
lecz należą one do osób prywatnych i my ich nie możemy zmusić, aby  organizowali tam 
miejsca postojowe. Niemniej Pan Krzyżanowski rozmawiał z P. Olszewskim, który na swym 
terenie rozpocznie budowę parkingu. Chcemy wspólnie zorganizować spotkanie 
z  właścicielami  sklepów  i  restauracji,  przyległych  terenów,  aby  byli  przygotowani  na 
zwiększony napływ turystów w Gminie. 
Jeśli chodzi o drogę na Katarynki, gruz mamy zakupiony i zostanie rozsypany w momencie, 
gdy ciężki sprzęt przestanie tam jeździć.
Radny Jerzy Jusiak – będzie tworzona baza noclegowa w Przywidzu. Biznes plan przewiduje 
ok. 100 miejsc noclegowych. Kiedy to będzie?
Wójt  Gminy  -   Trudno  powiedzieć  coś  o  bazie  noclegowej.  Pan  Krzyżanowski  również 
dysponuje pokojami, które należałoby przygotować. Restauracja także przygotowuje pokoje 
noclegowe.  Są  oprócz  tego  gospodarstwa  agroturystyczne,  które  dysponują  pokojami.  W 
styczniu odbędzie się spotkanie w tej sprawie. Najważniejszy w tym momencie jest szybki 
przepływ informacji.

ad.5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał:
1) Przewodnicząca Rady Gminy -    przedstawiła uchwałę w sprawie wyboru członków 

Rady Społecznej Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Przywidzu. 
W skład Rady proponuje się:
1) Mirosławę Kosater
2) Marię Oberlan
3) Andrzeja Steege
4) Wiesława Spisaka
5) Janusza Kalinowskiego
Pani  Krystyna  Podgórska-   powiedziała,  że  w/w  osoby  cieszą  się  w  społeczeństwie 
szacunkiem,  uznaniem i  są  godne  reprezentowania  społeczność  w  Radzie  Społecznej 
GZOZ-u.
Zapytała kolejno kandydatów na członków do Rady Społecznej, czy podtrzymują zgodę 
na kandydowanie do Rady Społecznej.
Wszyscy obecni kandydaci wyrazili zgodę. Pani Maria Oberlan nie była obecna na sesji, 
ale swoją zgodę potwierdziła telefonicznie.
Opinie do w/w uchwały zgłosili przewodniczący komisji.
Pan Jerzy Migas - - komisja społeczna pozytywnie zaopiniowała w/w kandydatów.
Pan Jerzy Jusiak – wyraził pozytywna opinie komisji gospodarczej do uchwały.
Pani Krystyna Podgórska – czy są inne propozycje?
Nie wniesiono.
Głosowanie nad w/w uchwałą
Przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymującym”, radni przyjęli uchwałę.
( w zał. uchwała Nr IV/27/06)



2) Przewodnicząca  Rady  Gminy  –    odczytała  uchwałę  w  sprawie  nadania  statutu 
Gminnemu Ośrodkowi Kultury w Przywidzu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  – Pan  Jan  Sikorski  –  wnioskował,  aby  nie  czytać 
podstawy prawnej i treści statutu, gdyż komisje na posiedzeniach analizowały statut GOK. 
Radni w/w wniosek przyjęli jednogłośnie.
Przewodniczący komisji społecznej – wyraził pozytywna opinię komisji do w/w uchwały.
Pan Jerzy Jusiak – komisja gospodarcza zaakceptowała uchwałę bez uwag.
Radca prawny – Pani Małgorzata Necel-Gizowska-  zgłosiła poprawkę do § 2 do zapisu 
„Wójtowi Gminy w Przywidzu” a powinno być „Wójtowi Gminy Przywidz”
Przewodnicząca Rady Gminy – kto jest za poprawką?
Jednogłośnie radni przyjęli poprawkę do uchwały. 
Radni innych uwag nie wnieśli.
Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem statutu? – zapytała Przewodnicząca
Przy 15 głosach „za” radni podjęli w/w uchwałę.
( uchwała Nr IV/28/06 w zał.)

3)  Pani Krystyna Podgórska -    przedstawiła projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Oddział  Terenowy  w  Gdańsku 
nieruchomości niezabudowanych położonych w obrębie Miłowo, Kierzkowo i Trzepowo i 
poprosiła o wyrażenie opinii komisji Rady.
Opinie komisji gospodarczej i komisji społecznej do w/w uchwały były pozytywne.
Innych uwag nie zgłoszono.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych.
( uchwała Nr IV/29/06 w zał.)

4) Pani Maria Piotrowiak –  Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
zmian w budżecie gminy na 2006 rok. Omówiła zmiany w planie dochodów oraz zmiany 
w planie wydatków. ( w zał.)
Komisja gospodarcza i społeczna przyjęły bez uwag projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie na 2006 rok
Komisje gospodarcza i społeczna przyjęły bez uwag projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2006 rok.

      Radni uwag nie wnieśli.
      Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
     15 głosami za, radni przyjęli w/w uchwałę.
     ( w zał. uchwała Nr IV/30/06)

1)      Pani  Krystyna  Podgórska  –    przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia 
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Przywidz.
Na wniosek wiceprzewodniczącego Rady nie czytano treści Regulaminu .
Przewodniczący  komisji  społecznej  wyraził  pozytywną  opinię  komisji  do  w/w 
uchwały.
Pan Jerzy Jusiak –  powiedział,  że komisja społeczna zaakceptowała regulamin bez 
uwag.
Uwag radni nie wnieśli.
Przewodnicząca Rady Gminy – poddała pod głosowanie w/w uchwałę.
Przy 15 głosach „za”, radni podjęli w/w uchwałę.
( w zał. uchwała Nr IV/31/06)



2)      Przewodnicząca  Rady Gminy -     odczytała  uchwałę  w sprawie  wynagrodzenia  dla 
Wójta Gminy Przywidz.
Pan Jerzy Migas –  po burzliwej dyskusji  komisja przychyliła  się do tego projektu 
uchwały.  Jeden  z  członków  komisji  był  innego  zdania.  Komisja  porównywała 
wynagrodzenie Pani Wójt z okolicznymi gminami. Wzięła pod uwagę, że Pani Wójt 
nie była odpowiednio wynagradzaną osobą przez poprzednią Radę.
Pan Jerzy Jusiak – komisja gospodarcza przy 1 głosie wstrzymującym pozytywnie 
przyjęła projekt uchwały. Dodał, że mimo wszystko Wójt Gminy Przywidz najmniej 
zarabia w woj. pomorskim.
Uwag do projektu uchwały radni nie wnieśli.
Przewodnicząca  Rady  Gminy  –  zapytała,  kto  jest  za  przyjęciem  zaproponowanej 
uchwały?
Przy 13 głosach „za”, 1 „wstrzymującym” i 1 „przeciw”, radni podjęli uchwałę Nr 
IV/32/06  w sprawie wynagrodzenia dla Wójta Gminy Przywidz. ( w zał.)

       
3)      Pani  Krystyna  Podgórska  –    odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  diet  radnych  i 

sołtysów Gminy Przywidz.
Opinie komisji gospodarczej i społecznej do w/w projektu uchwały były pozytywne.
 Uwag radni nie wnieśli.
Glosowanie
Przy 13 głosach „za”i 2 „wstrzymujących”, radni przyjęli w/w uchwałę.
( w zał. uchwała Nr IV/33/06)

ad.6.   Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz.
Radny Powiatu Gdańskiego – Pan Wojciech Etmański – złożył gratulacje Pani Wójt i życzył 
sukcesów.  Poinformował,  że  przy  odbiorze  drogi  w  kierunku  Blizin,  zaproponował  aby 
dokończyć chodnik na ulicy Szkolnej i Pan Starosta przychylił się do propozycji. Budowę 
chodnika może uda się dokończyć w przyszłym roku. Dodał, ze Starosta czyni starania, aby 
przenieść geodezję z ul. Łukasiewicza 2 na ulicę Wojska Polskiego.
Wójt  Gminy –  podziękowała  za  gratulacje  i  ma nadzieję,  że  będzie  współpraca  na rzecz 
gminy przez cała kadencję.
Sołtys Starej Huty – Pan Wiesław Spisak –  pytał o efekt rozmowy z prezesem Spółdzielni 
Mleczarskiej w sprawie świetlicy w Klonowie Górnym?
Wójt Gminy –  Pojawiły się  problemy w tej sprawie. Przekazałam relacje z tego spotkania 
Staroście  i  Wójtom  oraz  przedstawiłam  stanowisko  spółdzielni  odnośnie  współpracy  z 
samorządem gminnym. Okazało się, że spółdzielnia już podjęła kolejne działania dotyczące 
sprzedaży  obiektu  w  Klonowie  Górnym  za  15  tys.  zł  osobie  fizycznej.  Pan  Starosta 
zobligował  się  do  zajęcia  się  naszą  sprawą.  Jest  to  ewenement  stanowiska  spółdzielniw 
stosunku  do  mającego  powstać  obiektu  celu  publicznego.  Nie  poinformowano  nas  o 
jakichkolwiek  działaniach.  Prezes  zlekceważył  Rade  Nadzorczą,  podjął  samodzielnie 
czynności. Postąpił z nasza gminą i prośba mieszkańców bardzo nieelegancko.
Pan Wiesław Spisak- jak wygląda kwestia własności gruntu? Uważa, że to, co zrobił prezes 
jest karygodne, nadaje się do prokuratora.
Wójt Gminy – wykonałam działania, w piątek przekazałam także właściwe dokumenty Panu 
Staroście.  Wysłaliśmy   pismo  do  Prezesa  Spółdzielni  Mleczarskiej,  przedstawiając  nasze 
stanowisko. Wykazaliśmy wszelką dezaprobatę.. 
Grunt spółdzielni jest w użytkowaniu wieczystym.
Pan Wiesław Spisak – a nie można im wypowiedzieć?
Wójt Gminy – w tej chwili nie można wypowiedzieć.
Pan Wiesław Spisak – dwa sołectwa nie maja świetlicy.



Wójt Gminy – poczekajmy, sprawa jeszcze jest nie zamknięta. Być może pod wpływem presji 
społeczeństwa p. Prezes zmieni swoje stanowisko.
Przewodnicząca Rady Gminy – szczegóły tej sprawy można uzgodnić w Urzędzie, podeprzeć 
się można doradztwem pani prawnik.
Pan  Andrzej  Steege  –  mieszkaniec  Klonowa  Dolnego  –  jest  wiele  szumu  wokół  planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy. Są informacje, że firma która opracowuje plan jest 
w stanie upadłości. Czy to prawda, czy fałsz.?
Wójt Gminy – nie ma znaczenia czy firma jest w stanie upadłości, czy normalnie funkcjonuje, 
ponieważ jest tam likwidator. Firma musi się ze wszystkich zobowiązań wywiązać. Firma jest 
na etapie uzgodnień, plany są przygotowywane. Nie jest załatwiony temat z Ministerstwem 
Rolnictwa. Planujemy zatwierdzić plany w I kwartale 2007 roku.
Pan  Eustachy  Kalinowski  –  czy  Urząd  Gminy  poczynił  starania  co  do  jakości  wody  w 
Jodłownie? Woda jest beznadziejna i ciągle się pogarsza. Opinie w tej sprawie były zgłaszane 
na zebraniach wyborczych.
- przenieść tablicę informacyjna bliżej chodnika.
Wójt Gminy – nic nie wiemy o tym, że woda w Jodłownie jest niezdatna do picia. Dostajemy 
wyniki SANEPID-u, które są pozytywne.   Nikt nie  zgłaszał problemu.
jeśli chodzi o tablicę, przeniesiemy ją.

ad.7.Wnioski i oświadczenia radnych.

Nie zgłoszono.

ad.8.  Przewodnicząca  Rady  Gminy  zakończyła  obrady  IV zwyczajnej  sesji  Rady  Gminy 
Przywidz, dziękując wszystkim za przybycie.

Protokół sporządziła: G. Pożoga  

     
  


